



International Jubilee Private School
American syllabus (SY 2018-2019)



Dear Parent,

IJPS is delighted to inform you that we are holding the **Book fair** organized by **the National Media Council** at the School Activity Room from Sunday 12/05/2019 to Thursday 16/05/2019.

Students will be given a chance to explore a variety of books and to purchase the books they liked.

Book price start from 10 DHS. You can send an amount of money with your son/daughter to encourage him/her to choose their favorite book/s.

Parents are welcomed to visit and purchase books between 9:00 AM – 1:00 PM.

Thank you for your usual support,

IJPS Admin



International Jubilee Private School
American syllabus (SY 2018-2018)

أولياء الأمور الأعزاء.....

يسر مدرسة اليوبيل الدولية الخاصة إستضافة " معرض الكتاب " الذي ينظمه المجلس الوطني للإعلام والذي سيتم عقده في غرفة النشاط ابتداء من يوم الأحد 2019/05/12 إلى يوم الخميس 2019/05/16 ، حيث سيتم إعطاء الطلاب فرصة للإطلاع على مجموعة من الكتب المتنوعة وشراء الكتب المفضلة لديهم .

تبدأ أسعار الكتب من 10 دراهم. يمكنكم إرسال مبلغ مع أبنائكم لتشجيعهم على إختيار كتبهم المفضلة.

كما يسعدنا حضوركم ما بين الساعة 9:00 صباحاً و حتى 1:00 ظهراً طيلة أيام الأسبوع

إدارة المدرسة

شاكرين لكم تعاونكم المستمر

